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证书编号：ISC-O-2025-4712-R
兹 证 明
山东鄄城同心科教仪器设备有限公司

统一社会信用代码：91371726312907971J
注册地址：山东省菏泽市鄄城县富春镇大史庄行政村大史庄村北20米路南        邮编: 274600

经营地址：山东省菏泽市牡丹区北城街道长城路3666号天华电商产业园众创空间 A124        邮编: 274000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求

认证范围：

教学用模型及教具、教学专用仪器、仪器仪表、玻璃仪器、文具用品、实验分析仪器的销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动
发证日期：2025年08月27日                  

有效期至：2028年08月26日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376
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Registration No. ISC-O-2025-4712-R
This is to certify that

Shandong Juancheng Tongxin Science Education Instrument Equipment Co., ltd.

The social credit code：91371726312907971J

Registered Address: 20 meters north of Dashizhuang Village, Fuchun Town, Juancheng County, Heze City, Shandong Province.  
Audit Address: A124, Zhongchuang Space, Tianhua Dianshang Industrial Park, No.3666 Changcheng Road, Beicheng Street, Mudan District, Heze City, Shandong Province.  
Which is in conformity with

 GB/T45001-2020 / ISO45001：2018
This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities in the places involved in the sales of teaching models and teaching AIDS, special teaching instruments, instruments and meters, glass instruments, stationery supplies and experimental analysis instruments. 

Issue      Date：2025-08-27
     Expiration Date: 2028-08-26

职业健康安全管理体系认证证书





�





Occupation Health Safety


Management System Certificate





�








